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Designed for those studying postcolonialism for the first time, this is an introduction to
the major areas of concern. It provides an overview of the emergence of
postcolonialism as a discipline and examines many of its important critical writings. In
particular, John McLeod demonstrates in practice how many of the ideas and
concepts in the subject can be usefully applied when reading texts, as well as inviting
students to develop their own views of postcolonialism.
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评论

后殖民理论是否可能本身也在建立着殖民关系？就其与殖民主义的关系而言，后殖民理
论可能是被殖民者，因为其价值需要依附于殖民主义，没有殖民主义，也就无从谈起对
殖民主义的批判。就其对东方主义的批评与东方主义中的对象的关系而言，后殖民理论
可能是殖民者，因为通过对被东方主义的对象的关注，后殖民理论最后实现的是对西方
哲学的自我批判。每章后面有根据本章主题给出的详细的书单。不错的入门书。
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